
CONCLUSIES VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE 
RAADSVOORBEREIDING VAN 10 (voortgezet op 12) MEI 2016
Aanwezig:
Leden: 
CDA I.C. Vink-Albrecht, R.P. van Schie, L. Kranenburg (plv.)
VVD C.C.J. Breed-Vlaar, H. Mikkers (plv.)
D66 S.J. Bier, I. Volder (plv.) 
GroenLinks G.M.M. Wehkamp
PvdA D. Kerkhoff

Bestuurders: P.J. Heiliegers, B.A. Graal, R. van Haeften en O.R. Wagner
Voorzitter: H. van Dijk (plv.)
Griffier: N.S. Voogd

1. Opening en mededelingen
De voorzitter opent de vergadering. Hij heet de insprekers van harte welkom en deelt mee 
dat de heer H. Mikkers (VVD) de afwezige heer H. Werner (VVD) vervangt; de heer I. Volder 
(D66) vervangt hem, omdat zowel de voorzitter de heer F.J.M. Duits, als de 1e 
plaatsvervanger (de heer H. Werner) niet aanwezig zijn. De heer L. Kranenburg (CDA) 
vervangt de heer Th. van Heese (CDA). Ook de heer H. Koelman is verhinderd.

2. Vaststellen van de agenda
De commissie stelt deze gewijzigd vast.

3. Vaststellen van de conclusies van de vergadering van 05 april 2016
De commissie stelt de tekst ongewijzigd vast. De heer Van Schie (CDA) tekent aan dat de 
CDA-fractie bij beslissende momenten voltallig zal zijn.

4. Lijst van moties en toezeggingen tot en met 05 april 2016
De leden Van Schie (CDA), Mikkers (VVD) en Kerkhoff (PvdA) hebben vragen; wijzigingen 
worden (door de griffier) verwerkt in het overzicht.

5. Rondvraag
De leden Mikkers (VVD), Van Schie (CDA), Vink (CDA) en Wehkamp (GroenLinks) stellen 
vragen. 
Wat betreft het poldermanterrein te Spaarndam zegt wethouder Van Haeften toe de 
commissie in juni te willen bijpraten; hij verwacht (volgens planning) de uitwerking in 
september 2016.

6. Spreekrecht
Er zijn insprekers voor het agendapunt 7 (Unilocatie scholen Halfweg).
Mevrouw Stephanie van der Bijl vraagt de commissie/raad bij de locatiekeuze rekening te 
houden met de leefbaarheid in de dorpskern van de huidige bewoners. (Inspreektekst 
uitgereikt. Toegevoegd aan commmissiestukken RIS.)Zij reikt haar inspreektekst uit aan de 
griffier.
De heer Theo Janssen pleit voor het behoud van het laatste stukje groen uit de dorpskern 
(het Margrietplantsoen) en wijst erop de nieuwe school op twee locaties te bouwen.
Mevrouw Laura Janssen biedt de commissie een petitie die is ondertekend door 242 
personen, waarin de ondertekenaars de gemeente vragen om de bouw van een brede 
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school op het Margrietplantsoen te heroverwegen en ervoor te zorgen dat hun eigen groene 
hart behouden blijft.
De heer Paul Bronstring spreekt in namens de betrokken schoolbesturen en wijst de 
commissie op het belang van het zo spoedig mogelijk nemen van een positief besluit voor 
nieuwbouw op een unilocatie.
De insprekers overhandigen hun inspreektekst (die, evenals de petitie, als bijlage zijn 
toegevoegd aan de stukken en voor wat betreft de commissie/raad in het 
Raadsinformatiesysteem (RIS; vergaderwebsite) worden opgenomen.)
De voorzitter dankt de insprekers en verzoekt de commissie het ingesprokene te betrekken 
bij de bespreking het onderwerp. 

A-stukken

7. Voorstel Unilocatie scholen Halfweg

De leden Bier (D66), Kerkhoff (PvdA), Breed (VVD), Kranenburg (CDA) en Wehkamp 
(GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.
Wethouder Van Haeften wijst erop dat het voorstel in wezen de locatiekeuze behelst en de 
inrichting (met inbegrip van groen), een besluit tot realisatie pas later aan de orde is. 
Na bespreking concludeert de voorzitter dat de commissie, met uitzondering van het CDA, 
het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 31 mei 2016. Als bespreekstuk.

8. Voorstel benoeming lid welstandscommissie Ir. Egon Kuchlein

De leden Vink (CDA), Volder (D66), Kerkhoff  (PvdA) en Breed (VVD) hebben vragen / 
opmerkingen.
Wethouder Graal zegt de juiste aanduiding van de titel van de heer Kuchlein te zullen 
checken en aan te passen in het voorstel/conceptbesluit. Het CDA laat aantekenen het niet 
nodig te vinden dat de persoon wordt aangesteld. Zij gaat er vanuit dat in de 
Welstandcommissie voldoende kennis aanwezig is.
Na bespreking stelt de voorzitter vast dat de commissie van oordeel is dat het voorstel door 
kan naar de raadsvergadering van 31 mei 2016.

9. Voorstel tot het vaststellen van de Jaarrekening (Programmaverantwoording) 2015

Alle leden hebben vragen / opmerkingen.
Wat betreft de N200 (quickscan in 2015) verwacht wethouder Van Haeften na het 
zomerreces de volgende stap. De combinatie van schoolvervoer en doelgroepenvervoer is in 
voorbereiding; hij verwacht dat zulks met ingang van 2017 mogelijk is.
Wethouder Graal zegt toe dat op pagina 32 bij “instandhouding openbaar groen en 
openluchtrecreatie” worden toegevoegd “en versterken conform het Groenstructuurplan.”
Wethouder Wagner verwacht een verslag voortgang Sociaal Domein in september 2016 aan 
de commissie te presenteren.
Wethouder Graal zegt toe (onbeantwoorde) verdiepingsvragen schriftelijk te zullen (laten) 
beantwoorden.
Na bespreking concludeert de voorzitter dat de commissie het voorstel rijp acht voor de 
raadsvergadering van 31 mei 2016. Als bespreekstuk.

10. Voorstel bij Jaarrapport 2015 en contragarantie PolanenPark
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De leden Wehkamp (GroenLinks), Mikkers (VVD), Van Schie (CDA) en Kerkhoff (PvdA) 
hebben vragen / opmerkingen.
Wethouder Graal zegt toe uit te zoeken wat de consequentie is van de huidige tekst bij 2.3.. 
Moet de gemeente bij een beroep op de borgstelling in de praktijk deze binnen 30 dagen 
max 4 miljoen dienen te betalen of niet.
Na bespreking stelt de voorzitter vast dat de commissie van oordeel is dat het voorstel door 
kan naar de raadsvergadering van 31 mei 2016 (als bespreekstuk).

11. Voorstel diverse werkzaamheden Zijkanaal C weg

De leden Wehkamp (GroenLinks), Kranenburg (CDA), Kerkhoff (PvdA) en Breed (VVD) 
hebben vragen / opmerkingen.
Mevrouw Kerkhoff (PvdA) zal de tips van de Fietsersbond aan wethouder Graal doorzenden. 
Hij zal bezien of ze kunnen worden meegenomen.

Na bespreking stelt de voorzitter vast dat de commissie van oordeel is dat het voorstel door 
kan naar de raadsvergadering van 31 mei 2016 (als bespreekstuk).

12. Voorstel Masterplan Afkoppelen riolering Spaarndam

De leden Van Schie (CDA) en Bier (D66) hebben vragen / opmerkingen.
Na bespreking stelt de voorzitter vast dat de commissie van oordeel is dat het voorstel door 
kan naar de raadsvergadering van 31 mei 2016 (als hamerstuk).

13. Voorstel vaststellen Beleidsregels oplaadinfrastructuur elektrische voertuigen

De leden Vink (CDA), Mikkers (VVD), Kerkhoff (PvdA) en Bier (D66) hebben vragen / 
opmerkingen.
Na bespreking stelt de voorzitter vast dat de commissie van oordeel is dat het voorstel door 
kan naar de raadsvergadering van 31 mei 2016 (als hamerstuk).

14. Zienswijze Ontwerpbegroting 2017 Werkvoorzieningsschap Zuid-Kennemerland 
(Paswerk)

De leden Wehkamp (GroenLinks), Van Schie (CDA) en Kerkhoff (PvdA) hebben vragen / 
opmerkingen.
Wethouder Wagner zegt toe aan de zienswijze toe te voegen, de aantekening dat het 
wenselijk is dat in het kader van de reorganisatie een Sociaal Plan voor de medewerkers 
WSW-ers wordt opgesteld. 
Na bespreking stelt de voorzitter vast dat de commissie van oordeel is dat het voorstel door 
kan naar de raadsvergadering van 31 mei 2016 (als hamerstuk).

15. Zienswijze Ontwerpbegroting 2017 en Jaarrekening 2015 GR Schoolverzuim en 
Voortijdig Schoolverlaten (VSV) West-Kennemerland

De leden Bier (D66), Kerkhoff (PvdA) en Van Schie (CDA) hebben vragen / opmerkingen.
Over de wijze van presentatie is de commissie niet te spreken. Wethouder Van Haeften zegt 
toe dat hij e.e.a. zal inbrengen bij het overleg in GR. 
Na bespreking stelt de voorzitter vast dat de commissie van oordeel is dat het voorstel door 
kan naar de raadsvergadering van 31 mei 2016 (als bespreekstuk).
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Op voorstel van de voorzitter vergadert de commissie na de A-stukken (t/m 
agendapunt 15), verder over de punten 19 en 20. Dat is in beslotenheid (zoals vermeld 
op de agenda). Hiervan is een afzonderlijke besluitenlijst gemaakt.

Wegens het late tijdstip schorst de voorzitter de vergadering tot donderdagavond 
20.00 uur.
De voorzitter heropent de vergadering op 12 mei 2016, 20.00 uur. 
De leden Van Schie (CDA) en Kranenburg (CDA) zijn verhinderd. Daarentegen is de heer H. 
Koelman (CDA) aanwezig.

B-stukken

16. Voorstel verwerking prioriteiten fracties bij Kadernota 2017

De leden Koelman (CDA), Mikkers (VVD), Wehkamp (GroenLinks) en Kerkhoff (PvdA) 
hebben vragen / opmerkingen. 

Wethouder Graal trekt de conclusie dat het college de aantekeningen gaat verwerken, met 
inbegrip van het schrappen van de € 6.000,- subsidie voor dorpscentrum Spaarndam én de 
2x €50.000,- onderhoud daarvoor.
De voorzitter stelt vast dat het college nu voldoende informatie heeft om de definitieve 
Kadernota 2017 te kunnen opstellen. Dit komt met concept raadsvoorstel in de 
commissievergadering van 9 juni 2016.

17. Samenwerkingsverbanden (vast agendapunt; zie overzicht mededelingen van 
collegeleden)

De leden Breed (VVD), Koelman (CDA), Bier (D66) en Kerkhoff (PvdA) hebben vragen / 
opmerkingen.
Wat betreft de Woningmarktregio / RAP zegt wethouder Van Haeften dat er inmiddels een 
bestuurlijk vastgesteld concept is dat volgende maand aan de commissie kan worden 
voorgelegd. 
De commissie neemt overigens de mededelingen voor kennisgeving aan.

C-stukken

18. Stukken ter kennisneming: gelegenheid voor politieke vragen over toegezonden C-
stukken.

C- stuk 8 (2016-04-29 Mail C-stuk Derde nota huisvesting statushouder)
Wethouder Van Haeften deelt tijdens zijn toelichting op het stuk mee dat de locatie 
“sectorpark” niet meer in beeld is. Er wordt gezocht naar alternatieven. Naar locaties 
gevraagd, wil hij daarover in beslotenheid meer informatie geven.

De leden Wehkamp (GroenLinks), Bier (D66), Breed (VVD), Kerkhoff (PvdA) en Koelman 
(CDA) hebben vragen / opmerkingen.
De voorzitter stelt vast dat de commissie na bespreking de stukken voor kennisgeving 
aanneemt.

(in beslotenheid) 
19. Vaststellen conclusies van het besloten deel vergadering van 05 april 2016
20. Voorstel Voorbereiding subsidieaanvraag Hartje Spaarndam 
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De agendapunten 19 en 20 zijn beslotenheid besproken, waarvan een afzonderlijk verslag is 
gemaakt.

21. Sluiting
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 

Vastgesteld in de openbare commissievergadering van 09 juni 2016,

De griffier, de voorzitter, 

N.S. Voogd F.J.M. Duits
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